
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-02-02, § 2 

 

 Tid Torsdagen den 2 februari 2012 kl 16.35 – 16.50 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 13 februari 2012 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Peter Abelin (M)  för Daniel Valiollahi (M) 

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

  

Ersättare: 
 

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Louise Bill, Åse Geschwind, Lars Jolérus, 

Ulla Ritzén, Anne Rådestad, Kristofer Tengliden och Lovisa Wassbäck samt 

personalföreträdaren Luis Lopez §§1-7 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin 

Savén från roteln. 

 



  

 § 2 
Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Information om avfallsplanen 

Efter dagens sammanträde hålls en information om arbetet med Avfallsplan för 

Stockholm 2013 – 2016. Inbjudan är utsänd till nämnden. 

 

Information om studiebesök i Citybanan 

Planering pågår av ett studiebesök i Citybanan. Studiebesöket kommer att hållas 

före nämndens sammanträde i mars och är gemensamt med 

exploateringsnämnden. Mer information kommer.  

 

Fråga om återvinningscentralen i Vanadisberget 

Malte Sigemalm (S) frågar hur det går med arbetet att åter öppna återvinningscentralen 

i Vanadisberget? 

 

Förvaltningschefen Per-Anders Hedkvist svarar att upphandling av entreprenör är klart 

och att förhandlingar med fastighetsägaren pågår. 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

Fråga om beläggning på torg i Liljeholmen 

Margareta Stavling (S) frågar om det finns några planer på att byta beläggning på det 

torg i Liljeholmen som allmänt kallas ”snubbeltorget”? 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden ger trafikkontoret i uppdrag att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 
 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


